

Étudiant(e) / Summer Student - Finance

Job ID
REQ-10041530
Feb 27, 2025
Canada

Resumen

Location: Montreal, #LI-Hybrid
From May 12 to August 29, 2025 - 16 weeks

French will follow

About the role:

We are looking for students eager to dive into the world of corporate to join our team at Novartis Canada. This is a unique opportunity to gain hands-on experience at a leading innovative medicines company. Under the guidance of seasoned professionals, you'll be supporting key projects. This role is perfect for a proactive individual who wants to explore, participate in meaningful projects and develop valuable skills in a collaborative environment.

(French)

Étudiant(e) d'été - Finance
Lieu: Montréal, #LI-Hybrid
Du 12 mai au 29 août 2025 – 16 semaines

À propos du poste:

Nous sommes à la recherche d'un(e) étudiant(e) impatient(e) de plonger dans le monde de la grande entreprise pour se joindre à notre équipe chez Novartis Canada. Ce stage est une occasion unique d'acquérir une expérience pratique au sein d'une entreprise de médicaments novatrice de premier plan. Vous soutiendrez des projets clés sous la supervision de professionnels chevronnés. Ce poste est parfait pour une personne proactive qui souhaite explorer et participer à des projets significatifs et développer des compétences précieuses dans un environnement collaboratif.

About the Role

French will follow

Key Responsibilities:

- Support BPA in the preparation of KPI's that drive the business (Radar screen, demand)
- Support commercial efforts in running scenarios in Market Models for the different brands
- Support the Central BPA activities including but not limited to cost center analysis, FTE planning, cost

allocations

- Update the sales landing model and work with BPA team to gather inputs
- Special projects along the summer to help us automate and develop processes aimed at making work more efficient

Essential Requirements:

- Strong interpersonal, organization and communication skills
- Independent, fast learner, adept to managing change
- Strong computer skills (Microsoft Office suite)
- Ability to multitask, high attention to detail and deals well with high pressure/time sensitive requests and competing priorities
- Teamwork attitude and willingness to learn new things

(French)

Responsabilités clés :

- Soutenir l'équipe BPA dans la préparation des indicateurs clés de performance (KPI) qui pilotent l'activité (« Radar Screen », Demande)
- Soutenir les équipes commerciales dans la modélisation financière "Market Models" des différentes marques
- Soutenir les activités du BPA central, incluant l'analyse des centres de coûts, la planification des coûts des effectifs, et les répartitions des coûts
- Projets spéciaux tout au long de l'été pour nous aider à automatiser et à développer des processus visant à rendre le travail plus efficace
- Mettre à jour le modèle de vente "Spotlanding" et travailler avec l'équipe BPA pour recueillir les commentaires

Exigences essentielles :

- Étudiant de premier cycle en commerce avec une exposition à la finance
- Solides compétences analytiques développées grâce à d'autres expériences de stage avec compréhension de l'industrie pharmaceutique
- Solides compétences en communication et maturité pour interagir à travers les différents niveaux de l'organisation
- Bilingue français anglais préféré
- Capacité de remettre en question le statu quo et de poser les bonnes questions

Why Novartis: Helping people with disease and their families takes more than innovative science. It takes a community of smart, passionate people like you. Collaborating, supporting and inspiring each other.

Combining to achieve breakthroughs that change patients' lives. Ready to create a brighter future together?

<https://www.novartis.com/about/strategy/people-and-culture>

Join our Novartis Network: Not the right Novartis role for you? Sign up to our talent community to stay connected and learn about suitable career opportunities as soon as they come up:

<https://talentnetwork.novartis.com/network>

Benefits and Rewards: Read our handbook to learn about all the ways we'll help you thrive personally and professionally: <https://www.novartis.com/careers/benefits-rewards>

International
Business Unit
Innovative Medicines
Ubicación
Canadá
Sitio
Montreal
Company / Legal Entity
CA04 (FCRS = CA004) NOVARTIS PHARMA CANADA INC.
Functional Area
Others
Job Type
Full time
Employment Type
Early Career (Fixed Term)
Shift Work
No
[Apply to Job](#)
Job ID
REQ-10041530

Étudiant(e) / Summer Student - Finance

[Apply to Job](#)

Source URL: <https://www.adacap.com/careers/career-search/job/details/req-10041530-etudiante-summer-student-finance>

List of links present in page

1. <https://www.novartis.com/about/strategy/people-and-culture>
2. <https://talentnetwork.novartis.com/network>
3. <https://www.novartis.com/careers/benefits-rewards>
4. https://novartis.wd3.myworkdayjobs.com/en-US/Novartis_Careers/job/Montreal/tudiant-e---Summer-Student---Finance_REQ-10041530
5. https://novartis.wd3.myworkdayjobs.com/en-US/Novartis_Careers/job/Montreal/tudiant-e---Summer-Student---Finance_REQ-10041530